
Mission Prayer Movement: United States of America 

December 26, 2023 

 

Updates & prayer points: 
  
PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE: 
Speaking at a year-end news conference in Moscow, Russian President Vladimir Putin 
said there would be no peace in Ukraine until his goals are achieved. “Victory will be 
ours,” he said.  
 

Pray for U.S. and allied officials as they evaluate Putin’s goal of extending territorial 
gains beyond Ukraine. 
 

 
PRAY FOR AMERICA’S RELATIONSHIP WITH ISRAEL: 
Israeli Defense Forces found 5 million shekels ($1.4 million) inside the residence of a 
senior Hamas terrorists, located in suitcases along with a cache of weapons. In one 24-
hour period, IDF forces struck 140 terrorist targets in the Gaza Strip in assaults from the 
air, sea, and land.  
 

Pray for wisdom for Israeli leaders as they experience pressure from members of 
President Biden’s administration, the United Nations, and others.  
 

 
PRAY FOR AMERICA’S FOREIGN RELATIONS: 
Japan and South Korea scrambled fighter jets late last week after Russian and Chinese 
aircraft were spotted near their countries’ air defense zones, although airspace was not 
violated.  
 
Pray for U.S. and allied leaders as they address heightened tensions with China and 
Russia.  
 

 
PRAY FOR GOODNESS IN AMERICA: 
At a time when pornographic and other questionable books are being placed on school 
library shelves, the officials of one school district in Florida voted unanimously to keep 
the Bible in its libraries.  
 
Pray for more students across America, and their parents, to become well acquainted 
with the Bible and come to faith in Jesus as a result.  
 

PRAY FOR AMERICA’S LEADERS: 
  
EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION 

  



Pray for the president and his advisors in the administration as they implement the new 
“green” directive for government employees.  
 LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN 
CONGRESS 

 

Pray for members of Congress as they deal with a measure intended for foreign 
intelligence and not for surveillance of Americans at home.  
 

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL 
JUDGES 

 
With thanksgiving for the court’s decision that will protect pollinators, imperiled species, 
and the health of farmworkers at risk from the overuse of the antibiotic.  
  
  

宣教祈禱運動：美國 

12 月 26 日, 2023 

  
最新情況和祈禱事項: 
 

祈禱烏克蘭戰爭結束 

俄羅斯總統普京在莫斯科舉行的年終記者會上表示，在他的目標實現之前，烏克蘭不會有

和平。 「勝利將屬於我們，」他說。 

 

為美國和盟國官員祈禱，因為他們正在評估普京將領土擴大的目標為烏克蘭以外更多的地

方 。 

 

為美國與以色列的關係祈禱 

以色列國防軍在一名哈馬斯高級恐怖分子的住所內發現了 500 萬謝克爾（140 萬美元），

這些錢藏在手提箱中，還有一批武器。在 24 小時內，以色列國防軍從空中、海上和陸地

襲擊了 140 個加薩地帶的恐怖分子目標。 

 

為以色列領導人祈求智慧，因為他們面臨來自拜登總統政府、聯合國和其他機構成員的壓

力。  

 

為美國的外交關係祈禱 

臨近上週末，在俄羅斯和中國的飛機被發現靠近兩國防空區後，日本和韓國使其戰鬥機緊

急升空，領空並未受到侵犯。 



為美國及其盟國領導人解決與中國和俄羅斯緊張局勢加劇的問題祈禱。  

 

為美國的美好祈禱： 

當色情和其他有問題的書籍被放置在學校圖書館的書架上時，佛羅裡達州一個學區的官員

一致投票決定將《聖經》保留在其圖書館中。 

 

祈求美國有更多的學生和他們的家長能夠熟悉聖經並因此相信耶穌。  

 

為美國領導人祈禱: 

  

行政部門：為總統及其政府祈禱 

  

為總統和他的政府顧問禱告，因為他們正在為政府僱員實施新的「綠色」指示。  

  

立法部門：為國會參議員和代表祈禱 

 

為國會議員祈禱，因為他們正在處理一項旨在用於外國情報而不是用於監視國內美國人的

措施。  

 

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱 

 

感謝法院的決定，該決定將保護授粉媒介、瀕臨滅絕的物種以及因過度使用抗生素而面臨

風險的農場工人的健康。  

  
 


